

亲爱的主内弟兄姊妹们，

愿基督耶稣的恩典与平安与你同在。

本周日（3/22），ACCCNW 英文部敬拜将在正常时间上午 11:00 开始。我们将通过 Youtube 和 Zoom 直播该服务。

邀请您和您的家人加入我们直播平台中的任何一个。

请大家注意，我们将近日的主日敬拜设计为家庭敬拜型，敬拜的时间也会因此而缩短。我们鼓励您的全家一起参加我们的主日敬拜。

本周日（3/22）上午 11:00 在线视频：

YouTube: [https://www.youtube.com/channel/UCr4W2Uz2ERQLih7i\\_RBmwFQ/live](https://www.youtube.com/channel/UCr4W2Uz2ERQLih7i_RBmwFQ/live)

（ACCCNW Youtube 频道: [https://www.youtube.com/channel/UCr4W2Uz2ERQLih7i\\_RBmwFQ](https://www.youtube.com/channel/UCr4W2Uz2ERQLih7i_RBmwFQ)）

Zoom Meeting: <https://zoom.us/j/5326039113>

Meeting ID: 532603 9113

时间：2020 年 3 月 22 日，美国东部时间上午 10:50

另请注意，我们将暂停青少年的主日学校，直至另行通知：  
六年级/七年级 / 八年级 / 9/10 年级

如有任何疑问，请随时与我们联系。我们期待着这个星期天与您和您的家人一起敬拜。

ACCCNW

Dear Brothers and Sisters in Christ,

Grace and peace of Christ be with you.

**This Sunday (3/22), ACCCNW English Worship Service** will begin at the regular time at **11:00 am**. We will be live-streaming the service through both Youtube and Zoom.

You and your family are invited to join the rest of our English Congregation for worship in either of the live-streaming platform.

Please be aware that we have structured our Worship service to be family-friendly as it will be shorter and a family discussion will be encouraged towards the end. We highly encourage your whole family to participate in our worship service together. See this as a **guided family worship service!**

**Here is the live streaming information to be accessed at 11:00 am this Sunday (3/22):**

- Youtube Live-Stream

Link: [https://www.youtube.com/channel/UCr4W2Uz2ERQLih7i\\_RBmwFQ/live](https://www.youtube.com/channel/UCr4W2Uz2ERQLih7i_RBmwFQ/live)

[e](https://www.youtube.com/channel/UCr4W2Uz2ERQLih7i_RBmwFQ/live)

○ (ACCCNW Youtube Channel: [https://www.youtube.com/channel/UCr4W2Uz2ERQLih7i\\_RBmwFQ](https://www.youtube.com/channel/UCr4W2Uz2ERQLih7i_RBmwFQ))

- Join Zoom Meeting: <https://zoom.us/j/5326039113>

- Topic: ACCCNW English Worship on 20200322

- Time: Mar 22, 2020 10:50 AM Eastern Time (US and Canada)

- Meeting ID: 532 603 9113

Please also know we will be pausing our regular Sunday Schools at 9:30 am for the classes listed below until further notice:

- 6th/7th grade Sunday School class
- 8th grade Sunday School class
- 9th/10th grade Sunday School class

Please don't hesitate to reach out to me if you have any questions. I, and the rest of the English congregation, look forward to worshipping with you and your family this coming Sunday.

In Christ,  
Minister Paul